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Vragen van de fracties van GroenLinks en PvdA aan het college van burgemeester en wethouders. 

 
Aanleiding/toelichting: 
Sinds jaar en dag hebben we in de gemeente Waterland een speciaal liggeld tarief voor historische schepen 
in de haven van Monnickendam, dit omdat historische schepen in de haven het beschermde stadsgezicht 
van Monnickendam versterken. Recent werd onze fractie benaderd door eigenaren van historische schepen 
die aangaven dat het speciale tarief is afgeschaft en dat ze nu het gewone liggeld tarief moeten betalen. Dit 
betekent dat voor een klein historisch schip van 7 meter in de binnenhaven het tarief is gestegen van 
ongeveer 300 euro naar 1100 euro. Voor een groot historisch charterschip van 25 meter in de buitenhaven 
stijgt het tarief van ongeveer 1950 euro naar 4050 euro. Een excessieve stijging die de inflatie ver overstijgt. 
Op deze manier stimuleren we het wegtrekken van historische schepen uit de haven van Monnickendam 

Deze ontwikkelingen baren onze fracties grote zorgen. Daarom de volgende vragen aan het college. 

 
Vraag 1 

Waarom is er geen apart tarief meer voor historische schepen in de haven van Monnickendam? 

 
Vraag 2 

Bent u het met onze fracties eens dat er nu excessieve tariefstijgingen plaatsvinden waarmee historische 

schepen worden gestimuleerd om weg te trekken uit de haven van Monnickendam? 

 
Vraag 3 

Bent u bereid om het speciale tarief voor historische schepen weer in te voeren om zo het aangezicht van 
ons beschermd stadsgezicht met historische schepen in de haven veilig te stellen? 


